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Потпредседник Српске радикалне странке Драган Тодоровић каже у интервјуу за „Ало!“
да би у тренутној ситуацији на северу Косова одмах отказао гостопримство Еулексу и да
се никада не би одрекао права на одбрану.

  

Уместо тога, актуелна власт, како оцењује, шаље у парламент сраман извештај о Косову,
после чијег читања је још више убеђен да је Београд обмануо Србе са севера Косова. 

  

  

- Осим хронологије догађаја, у том документу нема онога што се Борко Стефановић
суштински договорио у Бриселу. Сасвим сам сигуран да су се једно договорили, а друго
причају. Ту обману сада хоће да прикрију и што је још срамније, посланици ће о извештају
расправљати вероватно тек у среду, што је кршење рокова из скупштинске декларације. 

  

- Како сте дочекали вест о делимичној деблокади прелаза на северу Косова? 

  

- Ако се тиме омогући да касније и Еулекс то користи, ако Кфор својим возилима буде
превозио косовске царинике и полицију, онда је то сасвим сигурно класична превара и
треба наставити са блокадом. Борис Тадић је извршио велики притисак на Србе са
севера Косова. Ово у чему су учествовали Тадић и ДС је превара. Претпостављам да у
томе имају утицај и ДСС и СНС. 

  

- Смете ли да тврдите да београдске страначке централе немају утицаја на тамошње
Србе? 

  

- Сигуран сам да постоји и да се манифестује. Али вам понављам да отворени страначки
разлози не могу доле да прођу. Наша борба за Косово би се у огромној мери
разликовала од Тадићеве. Прво, никада не бисмо прихватили Еулекс, а сад у овој
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ситуацији бисмо отказали гостопримство Еулексу. 

  

- То бисте урадили зато што се борите против уласка Србије у ЕУ? 

  

- Не, баш обрнуто. Већина земаља чланица ЕУ су признале независност и ЕУ нам отима
део територије. Еулекс је мисија која је по Ахтисаријевом плану дошла да формира
институције државе Косова. Па да ли је потребан још неки разлог. 

  

- Ако тврдите да се сад недовољно брани и територија и Срби на Косову који су
нападнути, шта би радио „ваш Шутановац“ и „ваш Дачић“? 

  

- Пре свега би радио наш министар иностраних послова. Увек постоје информације да ће
се нешто десити и предупређује се ствара тако што се захтева хитна седница Савета
безбедности. Постоје описане ствари како се понаша војска, а како полиција ако дође до
угрожавања суштинских интереса државе Србије и њених грађана. Може да се стави у
стање приправности, позове резервни састав и многе друге ствари. 

  

- А вадиле би се и пушке? 

  

- Ако се унапред одрекнете права да се браните, онда укините војску. У овом облику,
она нам и не треба и оваква служи и служиће НАТО. Она српском народу не служи.
Имамо могућности да тражимо повратак једног броја наших полицајаца, војника и
цариника. Ако је Шиптарима, Американцима и Европи тако важно да тамо формално
буде само по један цариник и полицајац, а на то немају права, зашто нама није важно да
наш цариник буде на том прелазу ако на то имамо право. То су огромне могућности, али
ми имамо марионете и ситне вашарске преваранте који воде државу. 

  

- СРС ће традиционално сам наступити на изборима, али је новост да сте о СПС-у
први пут проговорили као о пожељном коалиционом партнеру после избора. Откуд
то? 
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- Никада се унапред не изјашњавамо о потенцијалним партнерима. Ако будемо улазили у
коалицију, она мора имати програмске циљеве, а то су одбрана Косова, борба за
економски опоравак и бескомпромисна борба против корупције. Не знам да ли ви, осим
СРС-а, видите још неку странку која нема путера на глави. 

  

- Да ли ћете тако остати потпуно усамљени на политичкој сцени, пошто испада да
само СНС није био на власти, а ви нећете ни с њима?

  

- СНС није био на власти, али је у рукама Запада и тајкуна, издали су СРС и ту нема
дилеме. Многе странке из владајуће коалиције не долазе у обзир за сарадњу. ДС на
пример. И ова нова странка, УРС, предложио сам им да се назову „уједињени српски
региони одавно - Млађан Динкић“, да људи по скраћеници виде да је то стара странка.
Са Ненадом Чанком не бих могао, с СПО, Чедомиром Јовановићем... 

  

- Исцрпели сте готово све, али сте СПС прескочили... 

  

- Не могу да кажем разлоге, нити да се определим да хоћемо или нећемо. Видећемо, ја
сам рекао ко не долази у обзир и не знам што вас толико интересује СПС. Нисмо за
хорско певање, већ да водимо грађане. Пут у ЕУ је катастрофа за њих и Србију. Видите
у каквој је ситуацији ЕУ, како можете да тврдите да ће Унија опстати.

  

(Ало)
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